

Centrale Ondernemingsraad UvA

COR-secretariaat

Spui 21
1012 WX Amsterdam
Postbus 19268
1000 GG AmsterdamT 020 525 6955
E-mail: cor@uva.nl

5 Verslag interne COR-vergadering

10 Datum 02-09-2022 Verslag door Mw. V. Nikkels, Tijn 10:00-12:30 uur
Het Notuleercentrum

Locatie
Kamer 0.21 Maagdenhuis
(Spui 21, Amsterdam) en Videoconference

15

AGENDA

1. **Opening, vaststelling agenda**
2. **Mededelingen**
- 20 3. **Vaststelling verslagen:**
d.d. 25-03-2022 extra IV
d.d. 13-05-2022 IV
d.d. 30-05-2022 extra IV
25 d.d. 03-06-2022 IV
d.d. 24-06-2022 extra IV
4. **Hooglerarenbeleid**
5. **Sociale onveiligheid bij studentenverenigingen, onze reactie daarop als COR Update**
- 30 6. **Update docentenbeleid – de implementatie**
7. **Commissies - Updates**
 - **Commissie HRM**
 - Honory Fellow (reactie CvB nog niet ontvangen)
 - Arbodossier: Update Falke & Verbaan, adviesbureau
 - **Commissie PIG**
 - Digitale agenda - update
 - **Commissie O&O**
 - **Commissie Huisvesting**
Update – stand van zaken HuisvestingsOntwikkeling UvA
 - **Commissie Communicatie**
 - **Nieuwsflits COR – Commissie Communicatie**
Welk onderwerp vindt de COR de nieuwswaardig voor de voor de **UvA-nieuwsbrief editie september?**
- 40 8. **Voorbereiding / vaststellen agenda OV207 - 09/09/2022**
9. **Rondvraag en sluiting**
- 45

Aanwezig: A. Dankers, D. Donner, E. Grassiani (Vicevoorzitter), C. Hille (online), G. van Houwelingen, H. Kjos, T. Markaki, N. Naaraat (tot punt 8), , G. van der Pol (Voorzitter) M. Sanders, L. Torrenvliet, N. van Woerden, O. van Tubergen

50 **Afwezig met bericht:** H. Brand, E. Pasman, L. Schaap, N.M. Nagobi (ambtelijk secretaris (AS))
Afwezig zonder bericht: -

Gast(en): -

55

1. Opening, vaststelling agenda

Voorzitter Van der Pol opent de vergadering om 10:00 uur en heet iedereen van harte welkom na het zomerreces. Felicitaties zijn er voor raadslid Naaraat met zijn recente huwelijk en voor raadslid Van Woerden met zijn contract en zijn verhuizing. AS Nagobi is vandaag afwezig (vakantie) en wordt als notulist vervangen door Veerle Nikkels van Het Notuleercentrum.

De agenda is gewijzigd vastgesteld. Voorzitter Van der Pol stelt dat het onderwerp Oekraïne van de agenda is en alleen als mededeling bij het OV aan de orde zal komen. De twee stukken behorend bij het OV komen bij agendapunt 8.

2. Mededelingen

- Voorzitter Van der Pol deelt mee dat vorige week in een extra GV is geprobeerd met de CSR de besteding van gelden voor versterking van medezeggenschap te regelen. CSR-leden hebben niet gestemd, waarmee het voorstel ongeldig is. De twee opties zijn nu om dit verder te laten rusten, of iemand aan de slag te laten gaan met een nieuw voorstel. De COR besluit dat voorzitter Van der Pol en Raadslid Van Woerden als afvaardiging van de COR met mevrouw drs. T. (Tetje) Timmermans gaan praten, waarop een nieuw voorstel in de GV van begin oktober komt. Voorzitter Van der Pol zal ook alvast praten met de voorzitter van de CSR. (**Actiepunt voorzitter Van der Pol en raadslid Van Woerden.**) Het streven is het geld dit jaar op te maken. Raadslid Van Woerden meent dat dit ook door kan naar volgend jaar, voorzitter Van der Pol bevestigt dit. Raadslid Van Tubergen vindt het vreemd dat de COR spreekt over opleidingscommissies (OC's), terwijl deze geen deel van de COR uitmaken. De minister heeft de OC's met name genoemd; vicevoorzitter Grassiani wijst erop dat deze nergens zijn verenigd. Informeren en bevragen van de OC's van de faculteiten is nodig. Via de achterban zullen zaken decentraal worden opgehaald.
- Voorzitter Van der Pol laat weten dat Plot V op tijd klaar zal zijn, te weten aanstaande maandag. De naam wordt REC V. Dit onderwerp volgt verder bij de Commissie Huisvesting.

3. Verslagen

d.d. 25-03-2022 extra IV

Het verslag wordt ongewijzigd goedgekeurd en vastgesteld.

90 *d.d. 13-05-2022 IV*

De nummering van de agendapunten moet worden aangepast.

Het verslag wordt met inachtneming van deze aanpassing goedgekeurd en vastgesteld.

Naar aanleiding van

95 Pagina 1: raadslid Donner informeert naar de vermelding dat een vertrouwelijk deel niet in het verslag komt. Voorzitter Van der Pol antwoordt dat deze vorm is toegestaan, wanneer niet wordt gemeld waarover het gaat.

d.d. 30-05-2022 extra IV

Pagina 1: raadslid Dankers was afwezig, raadslid Van Houwelingen aanwezig.

100 Het verslag wordt met inachtneming van deze aanpassing goedgekeurd en vastgesteld.

d.d. 03-06-2022 IV

Het verslag wordt ongewijzigd goedgekeurd en vastgesteld.

105 *d.d. 24-06-2022 extra IV*

Pagina 1: raadslid Dankers was afwezig, raadslid Van Houwelingen aanwezig.

Pagina 5, punt 8: dit punt moet worden voorgelegd aan de gast en kan pas na reactie worden vastgesteld.

110 Het verslag wordt met inachtneming van de aanpassing goedgekeurd en vastgesteld, minus punt 8; goedkeuring en vaststelling van dit punt volgt. (**Actiepunt AS Nagobi**)

N.B. Voor alle Nederlandstalige verslagen geldt dat waar Ukraine staat, dit Oekraïne moet zijn. Deze laatste schrijfwijze wordt ook voor volgende verslagen aangehouden. (Actiepunt AS Nagobi)

115 *Openstaande acties*

De lijst met openstaande acties wordt doorgenomen en bijgewerkt. (Zie onderaan het verslag.)

4. Hooglerarenbeleid

120 De COR bespreekt het procesvoorstel. Voorzitter Van der Pol heeft antwoord gekregen van het CvB. Dit antwoord biedt, in tegenstelling tot de vooraankondiging, weinig ruimte voor de COR en is daarmee onbevredigend. Het CvB komt in een technisch overleg (TO) met een toelichting op het standpunt. Het idee is dat ook de COR in dit TO aanwezig is met een advocaat en een antwoord voorbereid.

125 Raadslid Hille vat het advies als volgt samen: De advocaat constateert dat het oordeel van het CvB dat het geactualiseerde hooglerarenbeleid niet instemmingsplichtig is wordt gebaseerd op een flinterdunne argumentatie. Dit betekent dat afspraken moeten volgen over hoe de COR bij toekomstige wijzigingen in het hooglerarenbeleid wordt betrokken en dat de COR tijdig van op handen zijnde wijzigingen op de hoogte wordt gesteld. Opstellen van afwijkende regels is toegestaan. Dit is gebeurd in het nieuwe hooglerarenbeleid en had ook bij de vorige wijziging moeten gebeuren. Het argument dat wat toen niet is gedaan ook nu niet hoeft, houdt geen stand. Mondeling is met de advocaat het verschil tussen centraal en facultair beleid besproken. Facultair niveau mag afwijken van het centrale beleid, er geldt dan instemmingsplicht.

Raadslid Van Tubergen wijst erop dat het TO geen besluitvormend karakter heeft.

135 Voorzitter Van der Pol vat samen dat op korte termijn een TO met het medewerkers van de bestuursstaf zal worden ingepland. Insteek is dat het onderwerp hooglerarenbeleid vervolgens bij de volgende OV wordt geagendeerd (*Actiepunt ambtelijk secretaris Nagobi*).

5. Sociale onveiligheid bij studentenverenigingen, onze reactie daarop als COR

140 Voorzitter Van der Pol heeft Collegevoorzitter Ten Dam gevraagd of de UvA geld aan het Amsterdamsch Studenten Corps besteedt. Het antwoord is dat betalingen in het verleden al zijn gestopt door misdragingen; alle banden tussen het Corps en de UvA zijn doorgesneden, dit zal zo blijven. Raadslid Hille wijst op de grote financiële consequenties hiervan voor een studentenvereniging. Raadslid Van Tubergen vraagt zich af of er een ander doel is voor geld dat niet wordt toegekend. Raadslid Naaraat werpt de vraag op of het doorsnijden van de banden juist is, aangezien het Corps onderdeel is van het studentenleven. Raadslid Donner wil dit onderwerp bij de CSR laten. Voorzitter Van der Pol meent dat wanneer er studenten zijn die zich slecht gedragen, de sociale veiligheid op de universiteit in het geding is. Docenten hebben studenten van het Corps in werkgroepen en het is onder meer hun taak deze sociale onveiligheid tegen te gaan. Raadslid Naaraat wil geen onderscheid in studentenverenigingen en stelt dat sommige van deze verenigingen zelf ingrijpen. Voorzitter Van der Pol stelt dat weer open kan worden gestaan voor mogelijkheden wanneer het Corps zich van binnenuit corrigeert. Vicevoorzitter Grassiani benoemt het grijze gebied van het deel van het studentenleven dat onder de UvA valt en vindt het belangrijk te erkennen dat, en te onderzoeken hoever, de verantwoordelijkheid van de universiteit gaat. Voor studenten is het belangrijk te weten dat eerder ingegrepen kan worden. Voorzitter Van der Pol sluit zich hierbij aan, hij vindt het een goed idee om het onderwerp in de GV met de student-leden te bespreken. Raadslid Naaraat vraagt naar het doel hiervan. Raadsleden Donner, Hille en Torenvliet geven aan dat de CSR het dichtst bij het studentenleven staat. De COR moet zich een mening vormen en kan leren van de mening van de CSR op dit punt. Het gaat hierbij om een evenwichtige vertegenwoordiging.

155 Voorzitter Van der Pol sluit af dat dit onderwerp wordt geagendeerd voor de volgende GV. (*Actiepunt AS Nagobi*)

6. Update docentenbeleid – de implementatie

165 Voorzitter Van der Pol heeft gisteren met Collegevoorzitter Ten Dam besproken dat de COR als afgevaardigde bij het overleg met de UCLO wordt betrokken. Voorzitter Van der Pol en de raadsleden Van Woerden en Markaki zullen deelnemen en zijn uitgenodigd voor de evaluatie en verdere implementatie van het docentenbeleid. Alle bestaande contracten moeten opnieuw worden besproken. Er

zijn verschillen in implementatie, dit is deels aan de OR'en, maar vanuit centraal beleid is rijst de vraag wat de COR ervan vindt. Vandaag komt de input van de COR aan de orde die aan de drie afgevaardigden meegegeven gaat worden.

170 Raadslid Torenvliet informeert naar de status van de stukken. Voorzitter Van der Pol geeft aan dat deze te vinden zijn in het systeem van de UvA.

175 Raadslid Van Woerden noemt het probleem van het geen zicht hebben op wat decentraal speelt. Het centrale personeelsbeleid van HR Directeur, Robert Grem valt of staat met afdoende informatie op centraal niveau. Raadslid Torenvliet stelt dat er op individueel niveau nog steeds geen informatie is. De directeur Bedrijfsvoering van de FNWI, Chris Marcelis, zou deze moeten geven maar dit is niet gebeurd. Hij stelt voor hem uit te nodigen om in de OV te spreken over de stand van zaken. Voorzitter Van der Pol is het eens dat de directeur Bedrijfsvoering van de FNWI met de gegevens moet komen maar vraagt zich af of dit afdoende is; juist om te weten hoe een en ander voor betrokkenen uitpakt heeft de commissie de evaluatie op zich genomen, nu de klachtencommissie er nog niet is.

180 Raadslid Dankers vraagt wanneer deze geschillencommissie komt. Raadslid Markaki licht toe dat eergisteren het reglement van de ad-hoc-commissie is ontvangen en hierover moet worden gepraat. In het volgende tripartiteoverleg volgt bespreking met de commissie. Het doel is om de klachtencommissie voor eind september operationeel te hebben.

185 Raadslid Van Woerden wijst op de decentrale implementatie van een centrale visie, dit leidt tot reactiviteit. Voorzitter Van der Pol verwijst in dezen naar de mogelijkheid van terugkoppelen door de OR naar de COR.

190 Raadslid Van Tubergen stelt dat het beleid nu niet op juistheid is te beoordelen. Vicevoorzitter Grassiani benadrukt hierin het belang van het boven tafel krijgen van informatie. Raadslid Van Woerden vindt het niet transparant dat de verschillende interpretaties van het nieuwe beleid niet naar buiten komen. Raadsleden Dankers en Kjos voegen hieraan toe dat niet alle (financiële overwegingen van een afdeling inzichtelijk zijn en er ook zaken over privacy spelen. Voorzitter Van der Pol noemt het een voortdurende zorg om tevoorschijn te krijgen wat diep in de organisatie speelt. Er lijkt eerder sprake van een kwestie van hogere verwachtingen dan dat er regels zijn overtreden.

195 Raadslid Markaki stelt voor casussen te verzamelen van situaties waarin het niet goed gaat, bijvoorbeeld bij de implementatie van 20% of 10% ontwikkeltijd. Dit betreft niet toepassen op het gehele dienstverband maar op onderwijsuren dienstverband. Dit is niet zo opgenomen in de nota over de implementatie.

200 Voorzitter Van der Pol vat het proces als volgt samen: er komt een driekoppige commissie Docentenbeleid, bestaande uit raadslid Van Woerden (voorzitter), Voorzitter Van der Pol en raadslid Markaki. Deze commissie neemt deel aan het overleg met de UCLO en bereidt dit voor. Alle raadsleden verzamelen casussen vanuit hun eigen OR van situaties waarin de uitvoering van docentenbeleid niet goed lijkt te worden uitgevoerd. Deze informatie wordt ge-e-mailed naar de commissie Docentenbeleid. (*Actiepunt COR*)

205

7. Commissies - Updates

➤ Commissie HRM

• Honory Fellow

210 Voorzitter Van der Pol laat weten dat de reactie van het CvB nog niet is ontvangen. Wordt vervolgd.

• Arbodossier: Update (Falke & Verbaan – adviesbureau)

215 Vicevoorzitter Grassiani deelt mee dat zij en raadslid Sanders bij de heidag met Falke & Verbaan zijn geweest en hierbij de werknemer centraal hebben gesteld. In groepjes werkten de deelnemers de visie van de UvA uit, met als thema's inzetbaarheid en verzuimbeleid. Raadslid Sanders noemt dat UvA medewerkers zich 'pas laat' ziek melden en juist daarom is preventie belangrijk. Een gezonde, veilige plek is essentieel. Vicevoorzitter Grassiani geeft aan dat niet alles aan een arbodienst hoeft te worden overgelaten, wettelijk bestaat de mogelijkheid om een deel van de zaken zelf op te pakken en hiervoor met een ander, niet-gecertificeerd, bureau in zee te gaan. Een verslag volgt en voor het bepalen van de richting wordt HR Directeur, Robert Grem uitgenodigd voor de volgende COR IV. (*Actie voor Vicevoorzitter ambtelijk secretaris Nagobi*)

220

Raadslid Hille verwijst naar het verslag van de vertrouwenspersoon en de lijst met verschillende aspecten van ongewenst gedrag en wijst op de benodigde aandacht voor follow-up met betrekking tot v.20221021 dit verslag is vastgesteld in de IV d.d. 21-10-2023

225 het benoemen van loopbaanobstructie in het rapport. Het bestuur wijzigt de concept-agenda van de komende OV naar aanleiding van wat er is besproken. Daarnaast zal binnenkort de nieuwe Coördinator Vertrouwenspersonen worden uitgenodigd ter kennismaking. (*Acties voor het DB/ AS Nagobi*)

➤ **Commissie PIG**

- Digitale agenda - Update

230 Raadslid Torenvliet deelt mee dat het document is gescand. De commissie moet op korte termijn opmerkingen formuleren, hiervoor moet een afspraak komen (*Actiepunt Commissie PIG*).

➤ **Commissie O&O**

235 Voorzitter Van der Pol geeft aan dat de GV moet instemmen met het aankomende universiteitsreglement. AS Nagobi checkt veranderingen ten opzichte van de vorige versie, ook met CSR en GV. Er is zorg over mogelijke zaken die last kunnen veroorzaken. Om als GV zorgvuldig een mening te kunnen vormen, verzamelt AS Nagobi voor de GV ook veranderingen, onderhandelingen en uitkomsten uit vorige verslagen (*Actiepunt AS Nagobi*).

240 Raadslid Van Woerden vertelt dat de stand van zaken van de aanbesteding UvAQ in mei is besproken met mevrouw Timmermans. Raadslid Kjos is als docent op persoonlijke titel toegevoegd aan de klankbordgroep aanbestedingsgroep nieuwe UvAQ-software. Vicevoorzitter Grassiani vindt dat een klankbordgroep informatie vaak te laat ontvangt. Voorzitter Van der Pol gaat vragen of de COR bij het aanbestedingsproject betrokken kan worden. Raadslid Donner wijst op een Europees aanbestedingstraject met vormeisen. Voorzitter Van der Pol stelt dat de COR iets wil vinden van het programma van eisen. Het lijkt raadslid Van Woerden logisch om de COR te betrekken bij de implementatie van nieuwe software in de universiteit. Deze moet naar de wens van de docenten en studenten zijn. Voorzitter Van der Pol geeft aan dat uit het Agenda Overleg (AO) gisteren met Collegevoorzitter Ten Dam naar voren kwam dat het CvB een expertmemo laat schrijven over wanneer de COR wel of niet betrokken moet worden. Hij zal aan het

245

250 CvB/mevrouw Timmermans vragen of/wanneer de COR kan worden betrokken bij het aanbestedingstraject. (*Actiepunt voorzitter Van der Pol*)

➤ **Commissie Huisvesting - Update - stand van zaken HuisvestingsOntwikkeling UvA**

255 Raadslid Van Tubergen geeft een update van de stand van zaken Huisvestingsontwikkeling UvA. Plot V is klaar maar daarmee is de krapte van REC V nog niet opgelost. Hiervoor moet REC JK nog worden verbouwd. Bouwkosten voor projecten exploderen; regel binnen FP&C is dat alle bouwactiviteiten worden gefinancierd uit het begrote bedrag. BG5 heeft alle gelden opgesoupeerd. De Medezeggenschap is niet betrokken bij de aanbesteding. Het is afwachten welk (besluit over het) aantal vierkante meters in het Huisvestingsplan en op de begroting komt. Het is belangrijk hier als COR alert op te zijn. Een ander punt is bekostiging van de energie bij sterk stijgende prijzen en het halen van de plannen voor 2030/2050. De UvA staat er redelijk goed voor maar het probleem is dat oude gebouwen niet Paris Proof te maken zijn. Hiervoor is een ander potje bedacht. Ook hiervoor is aandacht nodig.

260

265 Voorzitter Van der Pol dankt Raadslid Van Tubergen voor de vooraankondiging 'hoe het Huisvestingsplan en de begroting te beoordelen' en vindt het besprokene zorgelijk klinken.

➤ **Commissie Financiën**

270 Raadslid Donner mist de Commissie Financiën op de agenda en herstelt dit bij dezen, met de mededeling dat hij heeft kennisgemaakt met zijn nieuwe evenknie bij de CSR. De vicevoorzitter van de CSR draagt zorg voor de financiële cyclus.

Voorzitter Van der Pol noemt dat Erik Boels, Directeur Financiën, binnenkort komt uitleggen hoe een begroting te lezen. Deze training zal in het licht van de komende begroting worden gegeven. Dit is bedoeld voor de CSR, maar ook alle andere medezeggenschapsraadsleden zijn welkom. Een uitnodiging volgt.

275

➤ **Commissie Communicatie**

- **Nieuwsflits COR – Commissie Communicatie**

Welk onderwerp vindt de COR de nieuwswaardig voor de voor de UvA-nieuwsbrief editie september?

280 Raadslid Dankers noemt het vragen van casussen (contourennota) via de nieuwsbrief.
Raadslid Naaraat vraagt zich af of iedereen al op de hoogte is. Raadslid Van Houwelingen ant-
woordt dat hier al een nieuwsbericht over is geweest en opnieuw kan worden genoemd. Raadslid
Kjos noemt in dezen de commissie Docentenbeleid. Voorzitter Van der Pol stelt dat er een dui-
delijke disclaimer in de nieuwsbrief moet staan onder vermelding van het volgende: een e-mail
285 sturen niet gelijk staat aan het in behandeling nemen van een klacht.

Raadslid Naaraat verlaat de vergadering om 12:10

8. Voorbereiding / vaststellen agenda OV207 - 09/09/2022

290 Voorzitter Van der Pol heeft gisteren twee nieuwe vergaderstukken gedeeld met de COR, bij afwe-
zigheid van AS Nagobi. Deze betreffen het Incidentenbeleid en het Flexstuderen.
Het stuk Incidentenbeleid gaat naar de GV en ligt voor ter instemming. Wachten op de GOV, die in
het najaar zal plaatsvinden, duurt te lang. Insteek is dat genoemde vergaderstukken afzonderlijk door
de COR en de CSR in hun OV met het CvB worden behandeld, waarna een gezamenlijk besluit in
295 de GV-verband kan volgen. Alle raadsleden zijn het eens met het voorstel van bespreken op de ko-
mende OV van 9 september OV over het instemmingsverzoek Incidentenbeleid, met een toelichting
aldaar van Karen Walstra-Timmermans. Voorzitter Van der Pol hoopt dat iedereen het stuk in de
tussentijd heeft gelezen.

Voorzitter Van der Pol meldt dat de pilot flexstuderen is afgerond; de vraag is hoe nu verder.
300 Voorstel in het stuk is, om flexstuderen als UvA niet in te voeren. Op kleine schaal kan het, maar
met de gehele UvA over te gaan op flexstuderen heeft te grote financiële consequenties. Mocht er
toch tot flexstuderen worden overgegaan, dan volgen nog meerdere jaren vergaderen voor de om-
slag. De volgende keer kunnen de voors en tegens van het rapport worden besproken en de positie
ten aanzien van de conclusies.

305 Raadslid Dankers brengt voor de agenda van de komende OV het onderwerp studentenaantallen
in, vooral in relatie tot huisvesting. Hier zijn zorgen over. Wat zijn de (internationale) aantallen aan
de start van het nieuwe studiejaar en wat zijn de verwachtingen?

9. Rondvraag.

310 Raadslid Kjos vraagt naar de regelgeving rond voedselinformatie van cateringproducten, zodat dui-
delijk is wat de ingrediënten zijn. Voorzitter Van der Pol geeft aan dat het CvB, volgens de wet, het
punt van het labelen in de cateringproducten op gaat lossen.

Raadslid Kjos informeert naar de mogelijkheid van tijdelijk uit het werk te gaan zonder salaris, met
de mogelijkheid tot terugkeer. Raadslid Donner verwijst hierin naar de mogelijkheid van onbetaald
315 verlof. Raadslid Dankers vult aan dat dit voorkomt, met doorbetaling van pensioenpremies

Vicevoorzitter Grassiani sluit af dat onbetaald verlof geen recht is, maar contextafhankelijk
is en moet worden afgestemd met de leidinggevende en worden opgenomen met HR.

Vicevoorzitter Grassiani doet melding van een gesprek dat zij in de zomer met Folia heeft
gevoerd, over beurspromovendi. Henk Strikker is bezig met een onderzoek hiernaar en Vicevoorzit-
320 ter Grassiani heeft onder andere hem de richting gewezen waar hij meer informatie kan krijgen. Het
gaat om een groot journalistiek onderzoeksproject. Zij zal het artikel voorafgaand aan de publicatie
te lezen krijgen. Voorzitter Van der Pol noemt dit prima.

Raadslid Donner wil graag een gesprek met de voorzitter van de Commissie HRM over duur-
zame inzetbaarheid en het beleid van de COR en de GOR.

325 Voorzitter Van der Pol bedankt de COR-leden en sluit de vergadering om 12.18 uur.

Actiepunten COR

Zie hiervoor het verslag van d.d. 30-09-2022

330